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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

    Vážené lvice, vážení lvové!  

 
 
     Věřím, že jste všichni užili krásného léta, načerpa-
li  novou energii a  přemýšlíte o dobrém vstupu na lví 
scénu!  Jsem v kontaktu s jednotlivými kluby a členy 
kabinetu a vím, že většina klubů se v  červenci  a 
srpnu setkávala na  zahradních slavnostech, při grilo-
vání a vínečku, na chalupách, na společných výletech  
nebo na zajímavých kulturních akcích. Mnozí z Vás  
byli  společně na kolech nebo na pěších túrách, 
zkrátka program byl pestrý. 
 
 
Kabinet D 122 se sešel tentokrát  mimořádně brzy, 
a to  již 2.8.2008 v Praze.  Považovala jsem za 
nutné,  abychom se na lionský rok  včas připravili  a 
Vy jste mohli  na svých prvních schůzkách projednat 
důležité celoroční cíle. Prezidenti klubů obdrželi po-
drobný zápis z jednání a další informace  zejména o 
projektu pro střední a východní Evropu (EEP), 
týkající se rozšiřování a upevňování členské základny. 
Team vede  všem známý lev 2.VDG Boris Hynek a je 
s Vámi již v kontaktu. Pro distrikt je neméně důležitý  
další cíl – naplnění nových webových stránek: 
www.lci-d122.info. Tohoto úkolu se ujal  1. VDG 
Juraj Schwarz a záleží na nás všech, aby stránky byly 
zajímavé nejen pro nás, ale i pro ostatní  čtenáře, 
kteří mají o nás zájem a podle  těchto informací mo-
hou případně posílit naše řady. Důležitý je i bulletin 
LION, který vyjde v září-říjnu s Vašimi příspěvky. 
Projednali jsme řadu dalších bodů, ale tyto uvedené 
body jsou zásadní.  Byly schváleny distriktní akce  
letošního roku, příprava  těch letošních je již v plném 
proudu – camp mládeže (pořadatelem byl LC Plzeň 
City) již  úspěšně skončil, akce Votvírák-Zavírák  
(pořadatelem LC Praha Bohemia Ambassador)  se 
uskuteční 12. a 13. 9. a koncert ke Světovému dni 
zraku (pořadatelem je LC Plzeň Bohemia) se 
uskuteční 12.10.2008. Chci poděkovat všem 20 
členům kabinetu, kteří se  pražské schůzky   zúčast-
nili a i těm členům, kteří nás zdravili z dovolených a 
poslali své náměty. 
 
 
 

 
 

 
Z jednání kabinetu dne 2.8.2008 zleva : 2. VDG Boris Hynek, 
ceremoniář a pořádání akcí Jan Tajbl, PDG Martin Hart 
 
 
 
A co bylo dále zajímavého v srpnu? 
 
13.8.2008 jsem se zúčastnila výročního zasedání 
Hnutí Stonožka, které oslavilo 18 let činnosti. Paní 
Běle Gran Jensen jsem předala poděkování za spolu-
práci s některými kluby a také jsme si řekly o zapo-
jení stonožkových škol do projektu Mírový plakát.   
 
 
 

 
Guvernérka Jana Flanderová s paní Bělou Gran Jensen 
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        23.8.2008 se uskutečnila již tradiční akce – 
Dostihový den v Pardubicích, který pořádal LC 
Pardubice jako neformální setkání lions klubů D 122. 
Byl krásný letní den, pardubické závodiště bylo zcela 
zaplněné. V lionských lóžích se setkali zástupci   LC  
z Prahy - Hartig,  Orel,  Praha Bohemia Ambassador, 
rychnovské a plzeňské kluby, Brno, Nitra. Celkem se 
přišlo podívat 58 lionů vč. rodinných příslušníků! 
 

Dostihový den v Pardubicích 23.8.2008 
 
 
     Bylo to úžasné a milé setkání, nálada byla výteč-
ná, ze všech přítomných vyzařovala skrytá lví síla a 
elegance. Pohled na dostihy je vždy neopakovatelný 
zážitek a o Pardubickém závodišti to platí zejména. 
Pardubičtí lioni jsou důstojnými představiteli hnutí,  
jsou vážení v celém regionu.  Prezident František 
Zahálka  srdečně přivítal mezi hosty také manželku  
bývalého hejtmana Michala Rabase, přítomen byl 
vicehejtman pardubického kraje R. Línek,  
senátor J. Stříteský, poslanec L. Libý, prezidentka 
Dostihového klubu Pardubice Marcela Pecháčková, 
národní umělec Vlastimil Harapes, Marie Kurgy a 
další. Akce byla vzorem propagace lví činnosti.  
 
 

 
Členové LC Pardubice s hosty na dostizích 
 
 
 
 
 
 
 

      30. srpna 2008  jsme  navštívily se zónovou 
chairmankou Janou Kovářovou  10. rychnovský 
divadelní   jarmark v Rychnově nad Kněžnou. 
Sjelo se  tam mnoho lidí, aby strávili hezké dny na 
tradičních trzích s uměleckými řemesly, podívali se na  
opravdu vybrané programy šermířů,  orientálních 
tanečnic, divadýlek pro děti i dospělé, jízd na histo-
rických jízdních kolech a ochutnali  přitom domácí 
speciality a dobroty. V pravém obležení byl stánek LC 
Rychnov Dobromila, kde naše sličné dámy nabízely  
občerstvení, které samy připravily a napekly.  Dob-
romile Rettigové, podle níž se jmenují, dělají čest. 
Koláčky, buchtičky se švestkami a řezy šly rychle na 
odbyt, podávala se káva, čaj, víno  a jiné  nealko 
nápoje. Každý ocenil však tradiční pochoutku - chleba 
se škvarkama a cibulí.  Dámy měly pod křídly ÚSP 
Domečky Rychnov nad Kněžnou a ÚSP  pro mlá-
dež Kvasiny, které prodávaly keramické a jiné drob-
né výrobky  ze svých chráněných dílen. Děvčata i 
chlapci s mentálním postižením pod odborným dohle-
dem své výrobky sami prodávali. Tolik radosti v očích 
těchto mladých lidí je vidět vždy, když jsou středem 
zájmu a  jsou mezi lidmi, kteří je mají rádi. 
 

 Na Jarmark přijel i  PDG Tomáš Ryba, ve stánku  s členkami 
LC Rychnov Dobromila  
 
     Naše  rychnovské dámy mají  úžasné jméno  
v celém městě a okolí, jsou pohotové, každý  se u nich 
zastavil rád a s  úsměvem. To mne velice potěšilo. 
  

 
Ivana Skřítecká – prezidentka klubu Rychnov Dobromila 
převzala pro klub guvernérskou vlaječku  
 
     Milí přátelé, prožijte ještě krásné chvíle pozdního 
léta a ať Vás provází sluníčko na dalších cestách! 
 
                            Vaše Jana Flanderová 


